
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/23-01/22   
URBROJ: 2170-1-03-00-23-8 

Rijeka,  14. 20. travnja 2023. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 1. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  20. travnja 2023. godine, s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Robert Urek, predsjednik VMO Srdoči  

 Goran Lončar, član VMO Srdoči 

 Damir Mehanović, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Serđo Bistričić, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Robert Urek 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa konstituirajuće sjednice Vijeća MO Srdoči. 

 
DNEVNI RED: 

1. Normativni akti Vijeća MO Srdoči; Pravila, Poslovnik te Pravilnik o nagrađivanju Vijeća MO 
Srdoči 

2. Izbor osoba ovlaštenih za raspolaganje sredstvima financijskog plana Mjesnog odbora Srdoči 
3. Javni poziv za predlaganje projekata uređenja i održavanja komunalne infrastrukture 
4. Pripremne radnje Programa rada Dan MO Srdoči 2023 
5. Prispjeli dopisi i zahtjevi građana 
6. Osnivanje pododbora  
7. Razno 

 
 

 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči obavještava vijećnike da je iz Direkcije za mjesnu samoupravu došla uputa 
da se Pravila, Poslovnik te Pravilnik o nagrađivanju usvoje od strane vijeća za daljnji rad.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, vijećnici se slažu da će u daljnjem radu koristiti 
navedene akte 

 
 
 
AD2 



Predsjednik upoznaje vijećnike sa potrebom donošenja odluke o osobama ovlaštenim za raspolaganje 
sredstvima financijskog plana Mjesnog odbora Srdoči. Po uputama jedna osoba je uvijek predsjednik 
vijeća a druga osoba je ona koju vijeće izabere. Vijećnik Mehanović predlaže da ta osoba bude Željka 
Matković. Svi prisutni vijećnici se slažu.  
Zaključak:  

 Vijeće je jednoglasno odlučilo da će osobe ovlaštene za  raspolaganje sredstvima 
financijskog plana Mjesnog odbora Srdoči biti Robert Urek i Željka Matković 

 
 
AD 3 
Predsjednik upoznaje vijeće sa javnim pozivom koji je uputio Grad Rijeka svojim građanima o zaprimanju 
prijedloga malih komunalnih akcija kojim bi se unaprijedila kvaliteta življenja. Mjesni odbori zaprimaju 
zahtjeve stanovnika te ih putem službi Grada šalju na obradu.  
Vijećnik Bistričić predlaže da se od Grada traži velika karta područja Srdoča radi bolje preglednosti. 
 
 
AD4 
Predsjednik otvara raspravu po točki Dan MO Srdoči, kaže da će uskoro stupiti u kontakt sa osobama 
potrebnim zbog izvođačkog dijela programa. Napominje da je ovaj program Križevice potrebno kao i 
prethodnih godina puno ranije početi sa pripremom oko organizacije. O svemu dogovorenom će izvijestiti 
Vijeće.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
 
AD5  
Predsjednik vijeća otvara raspravu te se po prispjelim dopisima odlučuje sljedeće: 
- Zatražiti će se od nadležnih službi usluga sustava proširenog održavanja na području dionice Marti 

Retali Park – Rešetari na području gdje nedostaje nogostup 
- Zatražiti će se od VIK-a terminski plan radova uz upit postoje li sinkro planovi za područje O Srdoči 

a vezano uz nadolazeće radove vodne aglomeracije 
- Zatražiti će se zajednički sastanak stanara PERT-a i njegovih susjeda koji su se obratili VMO Srdoči 

i zatražili angažman oko buke na koju se žale da dolazi iz navedene firme poglavito u večernjim 
satima 

- Zatražiti će se revizija lokacije pješačkog prijelaza kod Marti Retail Parka jer su se stanovnici žalili na 
stupanj sigurnosti 

- Zatražiti će se postavljanje kamere nadzora brzine na dionici kružni tok Martinkovac – Rešetari 
- Zaključak: 
- Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
AD6 
Predsjednik predlaže osnivanje pododbora za sport te umirovljenike/starije osobe. Vijećnici se slažu. 
Kada budu predloženi članovi pododbora Vijeće MO će donijeti odluku o osnivanju. Pododbori vrše 
funkciju radnih tijela Vijeća MO. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
AD7 
Predsjednik vijeća otvara raspravu po točki razno. 
- Uputiti će se dopis nadležnim službama o potrebi interventnog čišćenja igrališta u ulici Bartola Kašića 
- Rasvjeta na pješačkom prijelazu križanja Miroslava Krleže i Bartola Kašića je loša, tražiti će se od 

nadležnih službi ili da se ukloni stablo ili da se na polovinu visine postavi rasvjetno tijelo 
- Uputiti će se dopis nadležnim službama da se napravi izmještaj kontejnera za smeće koje se nalaze 

na mjestu za invalide kod Bartola Kašića 24 



- Uputiti će se dopis nadležnim službama kojim se traži informacija na kojim lokacijama su predviđene 
zelene površine, dječja igrališta te igrališta sa loptom i sl na području donjeg Martinkovca (Ulica 
Dražice – Zamet) 

- Uputiti će se dopis sa upitom u kojoj je fazi realizacija dokumentacije za izgradnju ceste koja bi ispod 
zaobilaznice spajala donji dio Martinkovca sa Marčeljevom Dragom, sa upitom tko projektira te može 
li se vidjeti nacrt 

- Uputiti će se dopis nadležnim službama sa upitom da se vrati cjelokupni usporivač prometa kod Ante 
Modrušana 33 ili da se prijavi otuđenje gradske imovine i pokrene postupak utvrđivanja osobe koja 
je isti otuđila 

- Uputiti će ee dopis kojim se traži od nadležnih službi terminski plan košnje na području MO Srdoči 
- Uputiti će se dopis kojim se traži raspored čišćenja kamionom sa metlicama te upito o mogućnosti 

stalnog pometača za područje MO Srdoči 
- Zatražiti će se postava malih kanti za smeće u drvoredu ulice Miroslava Krleže  te na početku ceste 

D233 
- Zatražiti će informacije o mogućnosti izgradnje trga na platou iznad škole  
- Predsjednik predlaže održavanje ekološke akcije čišćenja pojedinih lokacija u naselju 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se službeni dopisi te kontaktirati 
nadležne službe povodom navedenih tema 

 
 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 19:57 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 

 

Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Robert Urek  

 

 

 

 


